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Information Sessions for International Parents
为国际学生家长安排的说明会

Dates:		Wednesday, May 29, 2024			2024年 5月29日, 星期三  
[bookmark: _Hlk146638113]9:30AM - 11:00AM – Mandarin I		上午 9:30 至11:00 - 普通话 I
		(Student’s last name from A to S)		(学生姓氏从 A 到 S)
		11:30AM – 1:00PM – Mandarin II		上午 11:30 至 下午1:00 - 普通话 II
(Student’s last name from T to Z)		(学生姓氏从 T 到 Z)

Location:	Richmond School District, Board Room, 7811 Granville Avenue, Richmond

Thursday, May 30, 2024 - ZOOM		2024年 5月30日, 星期四 - ZOOM
[bookmark: _Hlk152508260]10:30AM - 12:00PM – English		上午 10:30 至 12:00 - 英语
Join Zoom Meeting:	 https://sd38.zoom.us/j/66148245218 
Meeting ID: 661 4824 5218 		Passcode: 666130 

You are cordially invited to attend the information sessions designed for international parents.  Topics will include - Change of Status, Withdrawal, Summer Break, Summer Learning, Study Permit/Visitor Record/TRV  

A Registered Canadian Immigration Consultant (RCIC) is invited to speak on study permit, visitor record and TRV, and to answer any questions that parents have. 
Please confirm your attendance by sending an email to atsang@sd38.bc.ca by 4:00 PM, Monday, May 27, 2024, indicating “English”, “Mandarin I” or “Mandarin II” session.  There is no need to email again if you have already done so.  					
We look forward to seeing you on May 29 or 30!

诚挚邀请您参加专为国际学生家长而设的说明会。主题包括：
• 学籍变更、退学、寒假、学习许可/访客记录/TRV

我们还邀请了注册加拿大移民顾问（RCIC）就学习许可、访客记录和 TRV 进行演讲，并回答问题。

如果您要参加，请在 2024 年 5 月 27 日星期一下午 4:00 之前发送电子邮件至 atsang@sd38.bc.ca  ,注明参加”英语”,“普通话I”或“普通话II”会议便可。

我们期待 5 月 29 日或 30 日与您见面！
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